
Zipisnica zo zasadania obecn6ho zastupitelostva zo dila 24. mhja

Pritomnf poslanci: Jozef Jan6dek, Jdn Jurkemik, Ing. Matej 1abka,Igor Odkay, Peter Kala5,

Bc. Daniel Jano5ik

1. Schv6lenie programu

Zasadnutie zasadnutia obecn6ho zastupitefstva otvoril starosta Ing. Richard Pekar,

skon5tatoval, Le je prftomn6 nadpolovidn6 vid5ina poslancov a predniesol n6vrh programu,

ktorf prftomni poslanci jednomysel'ne schv6lili.

2. Schvilenie overovateltov zdpisnice

Obecnd zastupitel'stvo schv6lilo za overovatel'ov z6pisnice Bc. Daniel Jano5ik a lng. Matej

Zabka

Za: 4 poslanci

Proti: 0 poslancov

Zdrilalsa: 2 poslanci

UZNESENIA zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva obce Jasenica

z 24.5.2018 i. 12 - 16

Obecn6 zastupitel'stvo obce Jasenica na svojom zasadnuti 24.5.2018 prerokovalo:

I . Otvorenie zasadnutia

2.Volba overovatel'ov z6pisnice

3.Schv6lenie programu

4.Kontrola uznesenf

S.Vzdanie sa mand6tu poslanca obecn6ho zastupitefstva Ing. Milana Jankoviecha

6. Nastupenie nfrhradnika na miesto poslanca obecn6ho zastupiteiswaazlolente predpisandho

sl'ubu poslanca obecn6ho zastupitel'stva

7. Volba zdstupcu starostu obce

8. Hodnotenie plnenia Plinu hospodrirskeho a soci6lneho rozvoja obce zaroky 2015 - 2018

9. Stanovisko hlavndho kontrol6ra kZdvercdn6mu fdtu obce zarok2}l7

10. Zdverednf ridet obce Jasenica za rck 2017

I 1. RekonStrukcia poZiarnej zbrojnice

12. R6zne



13. Diskusia

N6vrhy UZNESENI zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva obce Jasenica

224.5.2018 i. 12 -

Ad5

Uznesenie i. 12

Obecn6 zastupitellstvo v Jasenici v srilade so zrikonom E. 36911990 Zb. o obecnom zriadeni v
zneni neskor5ich predpisov

Berie na vedomie

l. Vzdanie sa mand6tu poslankyne obecn6ho zastupitel'stva v Jasenici Ing. Milana Jankoviecha
podl'a $ 25 ods. 2 pism. c) zikona E. 36911990 Zb. o obecnom zriadeni v zneni neskorSich
predpisov, ktord bolo doruden6 Obecndmu irradu v Jasenici df,a 13.04.2018, pridom k
uvedendmu df,u pri5lo k zdniku mand6tu poslanca obecn6ho zastupitel'stva.

Za: 6 poslancov

Proti: 0 poslancov

ZdrLalsa: 0 poslancov

Ad6

Starosta informoval poslancov, Le pwym ndhradnfkom na post poslanca obecn6ho zastupitel'stva
je Anton Jan6dek, ktory aktu6lne byva v Brvni5ti a nem6 zilujem o mand6t v obecnom
zastupitel'stve, z toho d6vodu bola ako d'alSi nihradnik pozvan6 Paedr. Radoslava Hlu5kov6, ktord
sa ospravedlnila, pretoZe pr6ve dnes m6 Skolskf vylet s triedou. Navrhol, aby zloLenie sl'ubu
poslanca a volba dlena Skolskej rady MS a ZS bola presunut6 na d'alSie zastupitel'stvo, s dfm
poslanci srihlasili.

Ad7

Uznesenie i. 13

Obecn6 zastupitellstvo v Jasenici v srilade so z6konom d.36911990 Zb. o obecnom zriadeni v
zneni neskor5ich predpisov na n6vrh starostu obce

Voli

Zazistttpcu starostu obce Jozefa Jan6dka a z6rovefi ho

poveruje



funkciou 2. sob6Siaceho

Za: 6 poslancov

Proti: 0 poslancov

Zdrlalsa: 0 poslancov

Ad7

Starosta informoval o plneni Pl6nu hospod6rskeho a soci6lneho rozvoja obce za roky 2015 -
2018.

Gro probl6mov, ktor6 obec tr6pia srivisia s pl6nom rozvojaobce, ktorlf sa odvija od schv6len6ho

irzemndho . Kon5tatoval, 2e rozvoj obce by mal byt' zamerany predov5etk;fm na kvalitu Livota

I'udi, ktori sri v obci - aby mali servis, aby mali sluZby, 5k6lku, Skolu, aby seniori mali

starostlivost, aby kvalita Livotaobyvatefov bola do najlep5ia, aby obec fungovala pre t;fch fudi.
Ked' sme robili Pl6n hospod6rskeho a soci6lneho rczvoja v roku 2015 tak sme tam dali aktivity,
ktor6 by sme chceli zrealizovat' za l0 rokov, pridom celkov;f sum6r t;fchto pr6c bol za

10 280 000 eur, do vych6dzanakaldy rok I 000000 eur, tj. 1000 eur na obyvatel'a, keby som

torozrdtalnacel6Slovenskotakjeto5mldeurnainvesticievobciach,doje 1/3celdhoSt6tneho

rozpodtu. Ztohto pohfadu sri tieto na5e predstavy dost'neredlne, ale iba odrirtajtizemny plin,
ktoqf m6me v obci schv6leny od roku 2012. Tam ho prekvapil predov5etkym rozsah uzemra

urdendho na vlfstavbu a predov5etk;im nejasny sp6sob ako sa k nemu do5lo, lebo v aprfli 2011

bolo zadanie, Le k n6vrhovdmu roku 2020 bude predpokladany podet obyvatefov v obci cca

1000, do je narast o 75 obyvatefov, cca o 4 obyvatel'ov rodne apri predpokladanej obloZnosti

bytu 3 v roku 2025 predstavuje celkovS potreba 334 bylovych jednotiek, do je potreba o 60

bytovlich jednotiek viac oproti sridasn6mu stavu, pridom treba waLovat' aj s rozvojom

cestovndho ruchu ardtaf dal5ich 30 bytov;fch jednotiek na rekre6ciu, celkov6 potreba do roku

2025 bude 90 bytovych jednotiek oproti sridasn6mu stavu.

V novembri 2011 v o fin6lnom n6vrhu fzemndho planu sa hovori, Ze podet obyvatefov v roku

2026 bfie uZ 1358, teda o 358 viac ako bolo v zadani a potreba novfch bytovfch jednotiek

bude 147 s tym, Ze schvdleny tzemny plin, ktory naqfSil podet obyvatel'ov o 40 Yo sa hovori,

2ekapacita Skoly a 5k6lky sa nemusi rieSit', lebo bude postadovat'.

Nie je moine, Ze ked' pribudne 40 % obyvatefov nebude potrebovat' vySSie kapacity Skoly

a 5k6lky.

Dalej ho prekvapilo, Le v ziwaznej dasti schv6len6ho rizemndho planu schv6lenej obecnym

zastupitel'stvom ako vSeobecne zdvazne nariadenie bolo odsrihlasen6, Ze novd obecn6

komunik6cie budri mat' Sirku 8 metrov. Toto rozhodnutie obecndho zastupitel'stva sa nikde

v noqfch rizemiach urden;fch na v;fstavbu nerealizovalo. Ani v komas6cii aj ked' izemny plfrn

uZ bol schv6lenf a vedelo sa, ktor6 izemiav obci sri urden6 na qfstavbu. Jedind 8 metrov6 cesta

je v Chmel'ovom, nevedno predo, pretole l'udia zo svojej vymery prispievali na spolodn6

zariadeniaa tie metre sa minuli tam, kde to nebolo aLtakpotrebn6 a tam, kde to bolo z pohl'adu

rizemndho pl6nu potrebn6 sa to neurobilo a teruzuL neexistuje dobr6 rie5enie. PretoZe fudia uZ

v pozemkovfch riprav6ch dast' qfmery na cesty dali a teraz od nich Ziadame d al5i prispevok,

rizke cesty sp6sobujri dennd kolizie medzi obyvatel'mi. NavySe vefkri dast' novych rizemi



urdenych na v;fstavbu je napl6novan6 v Malej Jasenici, kam vedie jedin6 pristupov6 cesta cez
jeden obecny most ku kostolu a cez starf dedinu, diZe vSetky domie5avade a v5etky kami6ny
so stavebn;fm materi6lom musia j azdif cez staru dedinu a nidit' cesty. A druhf most je sice pri
farme, ale ten nie je obecny. IJzemny pl6n sice zadefinoval tento most ako verejnoprospeSnf
stavbu s t;fm, Le ho obec m6Ze aj vyvlastnit', ale vyvlastnit' znamend vykripit' za trhovf cenu,

tj. nejak! znalecky posudok, do nebude I euro. Konflikty ztakto zle pripravendho rizemn6ho

planu sa uZ prejavujri - stari obyvatelia sa st'aZujf na hluk, prach, na to, Le im stavebn6

mechanizmy rozvladujri blato po ceste a nidia im to tam a to cel6 bude pribridanim stavieb iba
zhor5ovat' a ked' sa to cel6 rizemie zastavia, v Malej Jasenici pribudne 300 6ut, ktor6 budri

musiet' cez celf dedinu prejst' na ten most v strede obce a neviem si tri dopravnri situ6ciu
predstavit'. DalSia vec, ktor6 z tohto vyplyva, stalo sa to napriklad v Chorv6tskom Grobe, ktory
zaiil bfrrlivy rozvoj, developeri ponapdjali domy na existujrici vodovod akanaliziciu v obci,
len to roz5irovali ateraz majri ten probl6m, Lekapacita tejto siete nestiha -kanalizitcia sa

upch6va, novd domy st'ahujri vodu zo starej obce a v5etci sri nespokojni - a podobn;f scen6r

fuozi aj ndm.

U n6s sa to urobilo tak, Ze pozemky sri sirkromnd a cesty obecnd, tak sa v5etci tvttria, Le to je
zfilelitost obce, ale to obec nedok6Ze. Nedok6Ze, lebo to cel6 financujri obyvatelia obce a st6le

viac a viac peiazi presfvame do lfch noqfch lokalit a na tie stard ka5leme. Ked' vSetko minieme

hentam, do dostanri ti, ti nedostanri nid.

PovaZuje za take nef6r vodi tjm l'ud'om, Le sa im vydalo stavebn6 povolenie bez ciest

a osvetlenia. Za(,ah bfvat' a pri5li na frad, Ze chcri cestu, chcri svetlo, tak do sme mali robit',
v podstate sme len robili nejakd cesty k pozemkom, kde uZ mali vydan6 stavebnd povolenie.

Ale to je takf precedens, Ze ked' sa hentym, predo nie n6m a tak to ide d'alej a d'alej ako si

urobit' stavebnj pozemok na ridet obce, na naklady jej obyvatefov.

Z d'al5ich zdmerov v schv6lenom Pl6ne hospod6rskeho a soci6lneho rozvoja:

Rekon5trukcia hasidskej zbrojnice to rie5ime teraz

Urobili sme cestu k cintorinu v Malej Jasenici, zaklad cesty na Lrikach, cestu na Ziryloti
Chodniky pri hlavnej ceste - je pripraven6 projektov6 dokumentdcia, rieSime stavebn6

povolenie

RekonStrukciazast|vok - v5etky zastdvky sri na nevysporiadanlfch pozemkoch, kvdli domu nie
je moZnd derpat' eurofondy
Rie5ime n6udnlf chodnik z Jasenice do Udide cez Klapy
Spracovanie hist6rie obce - monografia obce - intenzivne pracujeme na priprave, aby sme

knihu vydali k 750. v;frodiu prvej pisomnej zmienky o obci v roku 2019

Zachovanie l'udovfch tradicii - vydali sme CD spev6cka skupina Dribrava

Staro stlivost' o senioro v - zabezpeduj eme opatrovatel'skri sluZbu

Rekon5trukcia MS aZS mitme projektovri dokument6ciu, ZS rie5ime stavebn6 povolenie

Skolstvo je financovand absurdne - MS sri primarne kompetencie a financovand cez podielov6

dane, ZS st prenesend kompetencie financovan6 cez Ministerstvo Skolstva. Tam dostdvame

dot6ciu na Z;3, ale tieto peniaze nie je mo1n6, pouZit' na kapit6lovd vydavky. Kapit6lov6

v;fdavky je moZn6 Ziadat iba na havarijnd stavy. Kapit6lovd vlfdavky musia obce a mest6 rie5it'

zo svojich rozpodtov.



M6Zeme vyskri5at' oslovit' l'udi na svojpomocnri qfstavbu pristavby Skoly.

Elektroniz6cia sluZieb verejnej spr6vy viazne na pristupe 5t6tu

Vybudovaniekanalizilcie v lokalite Lriky, Zitplotie, Hony, Pole. Je to na n6klady stavebnikov.
Dobudovanie vodovodu - miime projektovti dokument6ciu a podany projekt, d'alSie lokality
budri musiet'byt'vyprojektovan6 a hlavne prepodftand di ich kapacitne bude moZn6 pripojit'.
RekonStrukcia verejn6ho osvetlenia - to m6me uroben6

Rekon5trukcia verejn6ho rozhlasu - uZ miime nahr6vacf rozhlas cez internet, ktor;f umoZfluje
nahrat'a odvysielat'hl6senie vo zvolenom dase, cez vikend, veder, kedykol'vek.
Kamerov6 systdmy - dast'pokrytf m6me, zosthva roz5irit'Skolskf are6l a ihrisko

Poslanec labka sa informoval, ako je to s projektom kompost6rov pre dom6cnosti. Starosta

informoval, Ze cely projekt zlyhal na evidencii do5lej poSty na obecn;f frad, pretoZe v dase,

kedy mala d6jst' na irad vyzva na doplnenie projektu bol tfZdei na dovolenke. Ked' sa

telefonicky a mailom informoval di vyzva priSla dostdval odpoved' Le nie. Po n6vrate

v pondelok mal qfzvu poloZenri na stole. Ked' sa informoval, kedy to teda priSlo, dostal

odpoved', Le vo Stvrtok. Postupil to d'alej na spracovanie, pretoile do 10 pracovn;fch dni bolo
potrebn6 poslat' doplnenie Ziadosti. Po dase priSla odpoved' z ministerstva, 2e posudzovanie

Ziadosti sa zastavuje, pretoZe nebola Ziadost' doplnen6 v stanovenej lehote. Ked' n6sledne

s pomocou pracovnika ministerstvapdtral po tom, kedy bola z6sielka na tirade prebran6 zistil,
Lenie vo Stvrtok, aleluLv pondelok. Tak na zanedbani evidencie po5ty zo strany zodpovedn;fch
pracovnfkov riradu do5lo k zlyhaniu projektu pre cehi Papradianskri dolinu.

Ad9
Uznesenie i. 14

Obecnd zastupitel'stvo v Jasenici v srilade so z6konom d. 36911990 Zb. o obecnom zriadeni v
zneni neskorSich predpisov

Berie na vedomie

Stanovisko hlavn6ho kontrol6ra kZiweredn6mu irdtu obce zarok2017

Za: 6 poslancov

Proti: 0 poslancov

ZdrLalsa: 0 poslancov

Ad 10

Uznesenie i. 15

Obecn6 zastupitel'stvo v Jasenici v srilade so z6konom (,.36911990 Zb. o obecnom zriadeni v
zneni neskor5ich predpisov

Schval'uje
Z|verelny fidet obce a celorodnd hospod6renie bez vfhrad.



Ad 10

Uznesenie i. 16

Obecnd zastupitel'stvo v Jasenici v srilade so z6konom t,.36911990 Zb. o obecnom nrademv
zneni neskorSfch predpisov

Schval'uje
pouiitie prebytku rozpodtovdho hospoddrenia na tvorbu rezervn6ho fondu vo rniSke 7647,57 EUR.

Ad 11

Starosta informoval o rekon5trukcii poZiamej zbrojnice, celkov6 cena rekon5trukcie vyjde na
41 000 eur vr6tane DPH oproti rozpodtovanfch 36 000 Eur w6tane DPH. Poslanci srihlasili
s dofinancovanim v r6mci rozpodtu a tipravou rozpodtu v prospech kompletnej rekonitrukcie
poZiarnej zbrojnice.

Overovatelia z6pisnice : Starosta obce:

7,%/
Ing. Matej Zabka Ing. Richard Pekar

".".[:,*-


